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Právnická fakulta UK v Praze 10. 12. 2013 

Komise pro prezentaci 

 

Zápis ze schůze Komise 

konané dne 10.12.2013 

Přítomni: prod. Štangová, Dr. Hřebejk, M. Kuk, J. Formánek, V. Hatina, Z. Vargová 

 

Program: 

I. představení zprávy vystavovatelů na veletrhu Gaudeamus, vyvození závěrů z prezentace na 

veletrhu a doporučení pro další postup; 

II. budoucí podoba brožur, propagačních letáků a dalších propagačních předmětů; 

III. příprava následujících prezentačních akcí - den otevřených dveří a veletrh Gaudeamus v Praze; 

IV. flash disky; 

V. zpracování corporate identity fakultami UK a návrh možného postupu v této otázce naší 

fakultou. 

Ad. I. 

Vystavovatelé z veletrhu Gaudeamus v Brně předložili zprávu o účasti na tomto veletrhu. Pro další 

propagační akce doporučují zejm. přizpůsobení brožury a ostatních propagačním předmětům aktuálním 

potřebám, viz bod II. 

Ad. II. 

Po zkušenostech z posledních veletrhů navrhli vystavovatelé omezit náklad tištěných brožur a ponechat 

brožury cílené na zájemce o podrobnější informace o studiu. Pro zájemce pouze o informace o 

přijímacím řízení by byl pouze jednostránkový „leták“ se základními informacemi a odkazy na 

elektronickou podobu brožury a další informace na webu fakulty. Současná podoba brožury se zreviduje 

a její text se s vytvořením informačního letáku o některé informace zestruční. Graficky se brožura také 

zaktualizuje se snahou o omezení počtu stránek a tedy i nákladů na tisk. 

Studentská část Komise představila na základě inspirace v propagačních předmětech ostatních fakult a 

univerzit jako vhodné předměty k propagaci 

o propisy, popř. zvýrazňovače, s logem fakulty; 

o bloky ve vhodné vazbě, s logem fakulty na jednotlivých listech; 

o flash disky, viz bod IV. 
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Tyto předměty by byly k dispozici primárně za účelem prezentace fakulty na oficiální, zejm. zahraniční 

úrovni, dále pro zaměstnance fakulty a v přiměřeném rozsahu také pro uchazeče o studium, kde by byly 

využity při setkáváních s uchazeči na veletrzích a to zejména pro ty uchazeče, kteří přistupují aktivně 

k získávání informací o studiu a zajímají se více o fakultu a studium samotné než o pouhou „náročnost 

přijímaček“. 

Ze zkušeností z veletrhů se většina fakult prezentuje nejrůznějšími propagačními předměty. Ač není 

studentská část Komise názoru, že by vůči uchazečům mělo docházet k podbízení lacinými 

„zbytečnými“ předměty jako jsou samolepky apod., poukázala na fakt, že v úrovni propagačních 

předmětů za většinou jiných institucí, i fakult v rámci UK, výrazně zaostáváme. K prezentaci vůči 

uchazečům přitom nemusí docházet masovým rozdáváním výše navržených předmětů, ale aspoň 

ukázkou, že takové předměty jsou k dispozici a že s fakultními propiskami, bloky a flash disky 

reprezentanti fakulty mohou pracovat a v omezeném počtu tyto předměty i uchazečům vydávat. 

Propisky zajištěné předsedkyní Komise považuje studentská část Komise za kvalitativně zcela 

odpovídající. Bloky na poznámky naproti tomu jsou svojí vazbou, počtem listů i jejich podobou 

v současné době a konkurenci ostatních fakult naprosto nedostatečné. 

K návrhu na zajišťování dalších propagačních předmětů pro uchazeče o studium se ostatní členové 

Komise vyjádřili rezervovaně a vyzvali studentskou část Komise k předložení písemného návrhu na 

zajištění těchto předmětů, jejich počet a předpokládané finanční náklady. 

Ad. III 

Gaudeamus v Praze bude personálně zajištěn standardně studentskou částí Komise.  

Ke dni otevřených dveří byla vzhledem k předpokládanému nárůstu zájemců, kteří na den otevřených 

dveří dorazí, představena varianta online přenosu videozáznamu z místnosti č. 100 do místnosti č. 300. 

Nakonec přijato jako snazší řešení uspořádání přednášky pro uchazeče ve dvou termínech ve 

stanoveném dni s odstupem 1,5 až 2 hodiny. Přebytek zájemců, který by se nevešel do místnosti č. 100, 

by zástupci studentských spolků provázeli po fakultě, než by se v přednáškové místnosti mohli vystřídat 

s ostatními. 

Studentská část Komise poukázala na nevhodnost stanoveného termínu dne otevřených dveří před 

veletrhem Gaudeamus v Praze, který se koná 28. a 29. 01. a na kterém nebude z toho důvodu možné 

uchazeče pro další informace již odkazovat na den otevřených dveří, který by měl být jinak koncipován 

jako vyvrcholení veškerých předchozích prezentačních akcí. Vnímá však omezení pololetními a jarními 

prázdninami, které znemožnily letos stanovení pozdějšího termínu. Pro následující rok doporučuje brát 

termín Gaudeamu v Praze alespoň jako jeden ze zohledňovaných faktorů stanovení termínu. 
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Ad. IV. 

Komisi byla podána zpráva o stavu jednání nad datovým obsahem flash disků pro první ročníky. Na 

obsahu flash disku pracuje studijní oddělení a pracoviště počítačové techniky ve spolupráci se 

studentskými zástupci Komise. Inspiračně se vychází z flash disku Lékařské fakulty UK v Hradci 

Králové. Datový obsah bude zkompletován do 1. 9. 2014, jeho nahrání na flash disky proběhne do 

30. 9. 2014, zajištění provede pracoviště počítačové techniky ve spolupráci se studentskými spolky. 

Objednání flash disků bude provedeno po schválení rozpočtu na příští rok. Podoba flash disků, datový 

objem a jejich počet bude ještě dojednán. Flash disky budou určeny pro obecné reprezentační účely, 

zaměstnance fakulty a studenty prvních ročníků za účelem předání dříve tištěných materiálů studijním 

oddělením (zejm. Karolinky, jejíž tiskový náklad bude v důsledku používání flash disků výrazně 

omezen). 

Ad. V. 

M. Kuk za studentskou část Komise představil zpracované projekty jednotného grafického vystupování 

Filozofické a Přírodovědecké fakulty UK. Navrhl zpracování takovéhoto grafického manuálu i pro 

Právnickou fakultu. Zpracování by bylo realizováno na základě zadání a průběžného připomínkování ze 

strany vedení fakulty. Nejednotnost grafického vystupování fakulty je patrná zejm. na bannerech na 

webu fakulty, které prezentují akce fakulty a jejích kateder, kdy je logo fakulty užíváno v každém 

případě jiným způsobem, jiné velikosti a bannery nemají jiný jednotící prvek z hlediska barvy či jiného 

prvku. 

Komise nedoporučila takovýto návrh pro Právnickou fakultu nyní zpracovávat. Otázka se znovu posoudí 

podle toho, zda nové univerzitní vedení vytvoří grafický manuál pro celou univerzitu či zda tato otázka 

nebude na univerzitní úrovni ve výhledové době řešena. Ohledně podoby bannerů na webu fakulty byl 

M. Kuk odkázán na projednání této otázky s pracovištěm počítačové techniky, které by pokyn pro 

grafickou úpravu bannerů i používání fakultního loga na nich mohlo vydat. 

Zapsal: V. Hatina 


